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Josip Bačan kandidat je Hrvatske demokratske zajednice za načelnika Općine 

Petrijanec. Podršku u kandidaturi izrazili su mu, osim Općinskog odbora HDZ-a, 

predsjednik Županijske organizacije HDZ-a, saborski zastupnik Anđelko Stričak, kao i 

predsjednica Kluba HDZ-a u Županijskoj skupštini Varaždinske županije Nadica 

Dreven Budinski. 

 

Josip Bačan, inženjer je agronomije, u više mandata predsjednik Općinskog vijeća u 

Petrijancu, član Ribolovne udruge Općine Petrijanec te proizvođač povrća kroz OPG 

Bačan. Kao dobrovoljac Domovinskog rata odlikovan je Spomenicom Domovinskog 

rata. 

 

„Drago mi je što je moj dosadašnji rad i zalaganje za napredak ove općine prepoznat 

i što sam kandidiran za načelnika Općine Petrijanec. Spreman sam boriti se za 

povjerenje svojih sumještana na nadolazećim izborima, a zatim to povjerenje 



opravdati rezultatima koji su vidljivi i opipljivi. Ova općina se mora razvijati na 

konkretnom programu jer nakon četiri godine populizma očekivanih rezultata nema“, 

ističe Josip Bačan. 

 

Iznio je i sažetak svog programa koji će se temeljiti na pet glavnih točaka, a to su 

stanovnici, inovativnost i gospodarstvo, poljoprivreda, promet i zelena energija. Cilj 

mu je da se ponovno uspostavi nekad izrazito prepoznatljiv sportski, društveni, 

kulturni, edukativni i vjerski identitet naselja i Općine Petrijanec. 

 

Novčane potpore roditeljima, sufinanciranje srednjoškolskog obrazovanja s 

naglašenom brigom za deficitarna zanimanja, dogradnja novih zdravstvenih 

ordinacija, bolja skrb za osobe treće životne dobi uz prenamjenu zapuštenih prostora 

u Majerju, uspostava Inovativnog centra za mlade poduzetnike u obnovljenim 

prostorima sadašnjeg sjedišta Općine, samo su neke od aktivnosti koje želi realizirati. 

Također, potrebno je poboljšati održavanje poljskih puteva te aktivirati program 

okrupnjavanja poljoprivrednog zemljišta i izgradnju prvog Javnog sustava za 

navodnjavanje u Varaždinskoj županiji. Želi ponovno aktivirati izgradnju obilaznice 

naselja Petrijanec i Majerje južnom trasom radi rasterećenja prometa i mogućnosti 

uspostave veće gospodarske zone. U planu je i uspostava Zelenog ureda u 

spomenutom Inovativnom centru kroz koji bi se građane educiralo kako 

implementirati obnovljive izvore energije za privatne stambene ili gospodarske 

objekte. 

 

Smatra da trenutno ne postoji nikakva komunikacija niti suradnja vlasti s mjesnim 

odborima u Općini, a da su svi projekti koji su realizirani u ovom mandatu idejno, 

organizacijski i financijski isključivo rezultati prošlog saziva Općinskog vijeća. 

 

„Zahvaljujući Vladi Republike Hrvatske proračun u ovom mandatu bio je znatno veći 

nego prije osam godina, a nije iskorišten kako bi se podigla kvaliteta života mještana 

Petrijanca na veću razinu, iako se plaćenim objavama i komunikacijom na društvenim 

mrežama to želi prikazati suprotno. Naši mještani o rezultatima samo čitaju lijepe 

priče koji u realnosti zapravo ne postoje. U novom mandatu naša koalicija će 

konačno sve lijepe priče i realizirati“, kazao je Bačan. 

 



Predsjednik županijskog HDZ-a Anđelko Stričak istaknuo je da je Josip Bačan 

dugogodišnji član HDZ-a, a ujedno i stranački dužnosnik na lokalnoj i županijskoj 

razini, te uz to četiri mandata predsjednika Općinskog vijeća Općine Petrijanec. 

 

„Jako je dobro upoznat sa svom problematikom na području općine, od aglomeracija, 

prometnica, poljskih puteva, pa nadalje. Jedna od bitnih tema vezana za potez 

Sračinec-Petrijanec-Cestica je izgradnja brze ceste. Idejno postoje dvije trase. U 

ovom narednom mandatu odlučit ćemo koja će to biti, ali u razgovoru s mještanima 

tih općina“, naglasio je Stričak. 

 

Podsjetio je da su od 22 općine u Varaždinskoj županiji na prošlim lokalnim izborima 

HDZ-ovi kandidati pobijedili u njih 10, u osam HNS-ovi, u tri HSS-ovi, a samo u jednoj 

općini SDP-ov kandidat i to ovdje u Petrijancu. 

 

„Već treći mandat državu vodi HDZ s koalicijskim partnerima. Bez obzira na to, sve 

općine imale su isti tretman“, poručio je Stričak. 

 

 



 

 



 

 



 

 


